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To: CRIN BN) [I-R -L @) minvws.nl]
Ce: 5.1.2e )IEEELEN @minvws.ni];IESE[EXER @minvws.nl]
From: 5.1.2e )
Sent: Wed 4/29/2020 10:55:57 AM

Subject: RE: Conclusies n.a.v. ons overleg

Received: Wed 4/29/2020 10:55:57 AM

EEN
Dank voor het meelezen en jullie nuttige opmerkingen/aanvullingen!
Nog even een vervolgvraag n.a.v. de aanvulling hieronder. De focus ligt nu met name op IC-medicatie en op geneesmiddelen die

(al dan niet nog experimenteel) gebruikt worden in de behandeling zoals bepazalde antibiotica, omdat we daar door een

wereldwijde toename in vraag op dit moment de grootste risico’s zien voor tekorten. Ik vroeg me af of we de IC-medicatie (m.n.
sedatiemiddelen en pijnbestrijding) cok kunnen classificeren als middelen die bedoeld zijn “ter bestrijding van corona’ of is dat

eigenlijk ook al een beetje vergezocht? Het zijn wel middelen die nodig zijn in de behandeling van de patiénten (en daarom staan

ze bij ons op een lijst met coronagerelateerd), maar niet direct middelen die de (oorzaak van) de ziekte zelf aanpakken.

roe ENE
Van: 51.2e 5.1.2e ) BEE @minvws.ni>

Verzonden: woensdag 29 april 2020 11:12

Aan: 5.1.2e ) @minvws.nl>

oR @minwwsit; IEEE)SEE@ mins.
Onderwerp: RE: Conclusies n.a.v. ons overleg

Nog even in reactie op je eerste opmerking bij de nota: belangrijk is om je te realiseren dat je op dit moment in artikel 11 van

de Wet publieke gezondheid alleen een bevoegdheid hebt om regels te stellen over verdeling van vaccins en geneesmiddelen ter

bestrijding van een A-ziekte, zoals corona. Voor andere geneesmiddelen ontbreekt die basis op dit moment en heb je de

Distributiewet nodig. Het ‘aanzetten’ daarvan is zoals bekend niet simpel. ‘Vrijwillige” afspraken over verdeling van

geneesmiddelen in het kader van zo’n commissie lopen ook op tegen het verbod op mededingingsbeperkende maatregelen uit de

Mededingingswet. Dat moet je je realiseren bij het formuleren van de taakopdracht van de commissie. De Geneesmiddelwet

biedt geen basis om verdeling van geneesmiddelen te reguleren.

Dat is dus nog even een afweging bij de reikwijdte van de taakopdracht aan de commissie.

Verzonden: woensdag 29 april 2020 10:19

Aan: minvws.nl>

CC: CRIN VI) < @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Conclusies n.a.v. ons overleg

Ter info

Groet EE
van:IEE

Verzonden: woensdag 29 april 2020 10:18

Aan:IEEEJFEBY eo minvws.ni>
Onderwerp: RE: Conclusies n.a.v. ons overleg

Ho RR

Bijgaand mijn aanvullingen.

Verzonden: dinsdag 28 april 2020 16:18

aan: CSET) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Conclusies n.a.v. ons overleg
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TE zoals vorige week al aangekondigd de nota.

Graag met name jouw blik op de formuleringen in kopje 7.

Lukt het om er in de loop van morgen een blik op te werpen?

Veel dank!

van:ICE EEE coves o>
Verzonden: vrijdag 24 april 2020 11:47

Aan:IEE¥ 5.1.2¢ [@ minvws.hl>
Onderwerp: RE: Conclusies n.a.v. ons overleg

Ho SERRE

Dat is prima. Goed weekend en fijne Koningsdag!

Groet,

Van: ) PEE eminvws.ni>
Verzonden: vrijdag 24 april 2020 11:43

Aan: ERED) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Conclusies n.a.v. ons overleg

Er is een wens bij ons en enkele veldpartijen om al het e.e.a. in de steigers te zetten zodat we bij een onoplosbaar tekort aan

een geneesmiddel snel kunnen handelen. Het is gelukkig nog niet aan de orde, maar gezien we merken bij andere domeinen hoe

lastig het is om tot een goede verdeelsleutel etc. te komen, willen we daar graag op tijd goede afspraken over maken met het

veld.

Ik ga komende week aan de slag met een nota om ‘de lijn’ intern hierin mee te nemen en ga daarover ook kort iets zeggen over

de juridische haalbaarheid (in lijn met wat we eerder met elkaar gewisseld hebben, zie hieronder).
Zou jij begin komende week (denk dinsdag/woensdag) hierop kunnen meelezen?

Pm—1 april 2020 11:19

Aan:EEE® 5.1.2¢ [i minvws.nl>
Onderwerp: RE: Conclusies n.a.v. ons overleg

Dit lijkt me een prima samenvatting. De regeling o.b.v. de Wpg is vooral geschikt als we zelf verdelen (rechtszekerheid voor de

burger). De Distributiewet als we willen afdwingen. Als de Distributiewet na activatie bij KB daadwerkelijk zou worden toegepast,
moet worden omschreven welke goederen als distributiegoed worden beschouwd en dient een distributieregeling te worden

gemaakt. Een nadeel van het inzetten van de Distributiewet is [t.0.v. niet met regelgeving werken] de inflexibiliteit en wellicht

ook eventuele schadeplichtigheid omdat je maatregelen afdwingt.

Groet,

Verzonden: woensdag 1 april 2020 11:08

Aan:IGENBEE@ invws i>
Onderwerp: Conclusies n.a.v. ons overleg

ak. 5.1.2e
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Even de punten die ik heb gehaald uit ons overleg op een rijtje - fijn als je corrigeert/aanvult.
Zoals gezegd is dit voor nu nog even allemaal vooruitlopend op de zaken, maar fijn als de handelingsopties in ieder geval helder

zijn.

+ Fase 1. Primair is wenselijk om te bekijken in hoeverre met bestuurlijke afspraken hetzelfde resultaat (een goede
verdeling) bereikt kan worden. Er kan dan helder gecommuniceerd worden wie welke beslissingen maakt en wie naar

welke partij moet luisteren. De verwachting/hoaop is dat partijen hieraan zullen meewerken, zoals ook bij medische

hulpmiddelen gebeurt.

+ Er zijn ook wettelijke haakjes die indien nodig vast voorbereid en uiteindelijk ingezet kunnen worden.

o Artikel 11 Wet publieke gezondheid is een mogelijkheid om als overheid in het geval van schaarste

geneesmiddelen te verdelen. Het is een artikel die is geschreven voor nood en nog nooit eerder is toegepast. Het

is wel passend voor onze casus. De overheid kan bijv. verdelen op basis van: bepaalde type zorg die nodig is, de

locatie waar de patiént zich bevindt, de karakteristieken van de zorgbehoevende. Nadeel van deze optie is

echter dat er geen handhavingsbevoegdheden aan verbonden zijn op het moment dat partijen zich er niet aan

houden. En gezien de reden om dit wettelijk te regelen (naast/na bestuurlijke afspraken) is als partijen zich er

niet aan houden, is de vraag wat de toegevoegde waarde zou zijn van deze optie. Praktisch: inwerkingtreding
gebeurt door het publiceren van een ministeriéle regeling. Dit kan binnen 1-2 dagen geregeld worden. We

moeten afstemmen met JenV en BZK.

o De distributiewet. De distributiewet biedt de mogelijkheid om voor bepaalde goederen een bepaalde wijze van

distributie te kunnen afdwingen. Dit betekent ook dat als er bijv. ergens een pakket ligt en de verdeling aangeeft
dat een deel van dat pakket van A naar B moet, maar A weigert mee te werken, je dit kan afdwingen. Het biedt

daarmee dus meer instrumenten dan artikel 11 en daarmee een toegevoegde waarde bovenop het primair
maken bestuurlijke afspraken. In de nadere invulling kun je de wijze van distributie helder maken of kun je
partijen aanwijzen die in praktische gevallen de knoop doorhakken wat waar naartoe moet. Praktisch: dit is niet

een instrument van VWS, maar van EZK. Een deel van de distributiewet moet eerst geactiveerd worden door

middel van een Koninklijk Besluit. Dit moet via de MR. Dit kan ook al preventief gebeuren waarbij we aangeven

dat we dit activeren voor het geval het nodig blijkt. In de volgende fase omschrijf je waarje precies aan denkt

(welke producten; wie beslist etc). EEE moet je dit dan ook ergens (juridisch) vastleggen in een regeling oid?

Ook dit kan binnen een paar dagen geregeld worden zodra er afstemming is over het inzetten van het

instrument. Dit moeten we dus wel interdepartementaal afstemmen. Contactpersonen bij EZK|IEEEIIIN
erEIAELI Nadeel: ?


